
Online møde 
Raceledelsen for Curly Coated Retriever, søndag den 12. januar 2025 
 
Deltagere: Ingelise, Anja, Linette & Buggi 
 
Sidste møde blev omdannet til et CWS-møde, derfor har der ikke været afholdt møde siden 
september. 
 
Ad 1) Orientering ved formanden 

Der er sendt invitation ud til årsmøde, med hybridmøde-mulighed. Ingen tilmeldinger 
endnu. 

 
Ad 2) Orientering ved kasserer 

48.431,18 kr. i kassen. Årsregnskab er sendt til vores interne revisor. Efter signatur 
sendes det til Jimmy, Raceledelsens forslag til dirigent på det kommende årsmøde. 
 

Ad 3) Curly World Seminar 2026 
Efter møde i november er aktiviteterne kommet i gang og der bliver lagt flere detaljer 
på plads. 
 
Næste møde er inden årsmødet, d. 25. januar kl. 10. 
Efterfølgende møde 23. marts kl. 12 hos Ingelise med personligt fremmøde. 
 
Afventer Rasmus i forhold til CWS-bogen. Historisk oprids og indledning på engelsk 
har Ingelise sendt til Rasmus.  
Programmet er godkendt på sidste CWS-møde, Anja har sendt det som første udkast 
til RKU med forbehold for ændringer. Rally-konkurrencerne er på plads. LP-
konkurrence planlægges umiddelbart som uofficiel. Workshop fra hund og træning vil 
gerne lave oplæg om kropskontrol. 
Annika har kigget på templaten til hjemmesiden og det ser brugbart ud. Domænet er 
købt. 
Der er planlagt rekognoscering af Feddet i forhold til prøveafholdelse.  
 
 

Ad 4) Planlagte arrangementer 
Hvalp i fokus (Webinarer) 
Punktet tages med på årsmødet, både i forhold til indhold og til, hvem der kunne 
være ansvarlige for afholdelse. Hvis der ikke er nogen, der melder positivt ind på 
opgaven, udgår dette. 
 
Curly-træf 2025  
Den nye bestyrelse tager dette emne op. 

 
Planlægning af årsmøde 
Invitation er sendt ud på Facebook. 
Lokale: Mødelokale på Ulvehavevej 61, 7100 Vejle med plads til 18 med mulighed for 
hybridmøde i Vejle.  
Mødet er fastlagt til lørdag d. 25. januar. Kl. 13. (efter CWS-møde) 
Der er ikke indkommet nogle forslag. 
 



Punkter til dagsorden:  
Hvalpe i fokus, webinar + forslag til arrangementer, der ikke nødvendigvis er relateret 
til jagt eller udstilling (og nogen, der gerne vil stå for det). Eller noget basic i forhold 
jagt, fra brugsprøven.  
Afvigende medlemstal. 
Formandens beretning sendes ud til raceledelsen før mødet. 
Anja skriver til Anika og Mette om de igen vil vælges som revisor og revisorsuppleant. 
Buggi: Forplejning. Frokost bestilles til levering. Der købes en pose kaffe og en liter 
mælk samt kage. 
 
Hvis raceledelsen reduceres til 3 personer på årsmødet vil det kun være for at holde 
bestyrelsen kørende, for så bruges al energien til CWS. Hvis der skal ske mere i 
Raceledelsen, er det nødvendigt at der er personer, der ønsker at deltage i 
Raceledelsen og arbejdet eller bidrage med egne arrangementer. 
Der skal dækkes ind med formand, sekretær og kasserer. 
Konstituerende møde bliver ikke afholdt på dagen, da Ingelise ikke har mulighed for 
at deltage. 
 
Årets Curly’er. Anja rækker ud til Birthe og Janne for at høre om der er opdateringer 
siden november. 

 
Ad 5) Materiale til retrieveren 

Ingelise har indsendt oplæg fra julearrangementet til næste udgave. 
Næste blad har deadline d. 1. april, udgives uge 20 (udgivelsesuge). 
Buggi skriver oplæg om VM i Canicross. 
Der laves oplæg fra årsmødet, ud fra referatet (Ingelise). Kan vi mon huske at tage et 
billede? 
  

Ad 6) Eventuelt 
Præmier til ”Årets Curly’er” skal uddeles til årsmødet, da det ikke umiddelbart 
forventes, at der bliver et træf i 2025. 
Hvis vi kan få de endelige vindere, så kontakter Buggi vinderne og får et billede af 
disse senest d. 19. januar. 
 
Næste møde 
Fastlægges efter d. 25. januar i messenger. 

 


